

13 July 2018

Dear Valued Client,

Notice of Client Fund Deposit Instruction

Upon the current review of our internal treasury policy, we hereby inform that fund deposit into our bank account opened with Hang Seng Bank will not be accepted after 20 July 2018.

Any fund deposit can be made into our bank account with NANYANG COMMERCIAL BANK with details as follows:

Bank Name : NANYANG COMMERCIAL BANK
Bank Account Name : HOORAY SECURITIES LIMITED
Bank Code : 043
Bank Account No. : 492-1-041119-9
SWIFT Code : NYCBHKHH

If you have any queries, please call our Customer Services Hotline at (852) 2159 4515.

Yours faithfully,

Hooray Securities Limited

This is a computer printout. No signature is required.

In the event of any inconsistency between the English and Chinese versions of this letter, the English version shall prevail.

尊敬的客戶:

更新客戶存款指示通知

就好盈證券有限公司(「好盈證券」)最近更改內部資金管理政策，現通知閣下本行於恒生銀行開立之銀行賬戶將於2018年7月20日後停止接受客戶存款。

閣下如欲存款至好盈證券，可存入本行之南洋商業銀行戶口，詳情如下：

銀行名稱 : 南洋商業銀行
銀行賬戶名稱 : 好盈證券有限公司
銀行編號 : 043
銀行戶口號碼 : 492-1-041119-9
銀行代碼 : NYCBHKHH

如有任何查詢，歡迎致電本行客戶服務熱線 (852) 2159 4515。

好盈證券有限公司

謹啟

2018年7月13日

此乃電腦列印檔，毋須授權簽署

若本信函之中文版及英文版存在任何差異，概以英文版為準。

好盈證券有限公司

Hooray Securities Limited (CE No. AAD967)

香港干諾道中 148 號粵海投資大廈 1 樓

1/F., Guangdong Investment Tower, 148 Connaught Road Central, Hong Kong

Tel. 電話: (852) 2159 4500

Fax. 傳真: (852) 2110 4044